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Acta de Reunió 

Assumpte..............................:  CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL 

Data ................................. :   15 de març de 2023 

Lloc de celebració ............ : Sala d’actes de la Federació Obrera (Carrer Jacint Verdaguer, 48) 

Hora de la Convocatòria .. : sessió ordinària 18.00h 

 

 
Nom Càrrec Assisteix S'excusa 

No 
assisteix 

1 AGUILELLA SABARICH, XAVIER 
AFA  LA SÍNIA  
CONVIDAT x     

2 ÁLVAREZ CAÑADAS, RAQUEL 

DIRECTORA 
L’ALZINA (sector 
direccions)     x 

3 AROCA MAYA, ANA MARIA MEMBRE DEL PLE       

4 BATET DURAN, MERCÈ 

DIRECTORA  PARE 
MANYANET 
(sector direccions)  x     

5 CANO MOYA, MARIA 

AFA BERNAT EL 
FERRER (altres 
representants)     x 

7 CASALS BOSOM, PILAR 

DIRECTORA EMM 
(altres 
representants)    x   

8 CASSAUBA-TIRCAZOT, LAIA MEMBRE DEL PLE     x 

9 CASTELLVÍ SEGURA, GEMMA 

CAP DEL 
NEGOCIAT 
D'EDUCACIÓ x     

 
CASTILLO, ESTEFANIA   x     

11 CATENA ARCOS, ELISABET  SECRETÀRIA x     

12 CLAVERO VILLAREJO, TAMARA 
AMPA VIROLAI 
(sector AFA)       

13 CORREDERA REBULÀ, GERARD MEMBRE DEL PLE     x 

14 DEL CORRAL FIGUERES, NÚRIA 
ALUMNAT VIROLAI 
(sector alumnat)       

15 DIAZ FERRERO, M.ISABEL 

DIRECTORA  PONT 
CADENA 
CONVIDADA x     
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16 ESPINOSA GARCÍA, ESTHER VICEPRESIDÈNCIA x     

 
ESPONA, MARTA MEMBRE DEL PLE x     

 
JOAQUIM LLORT (substitut)         

18 GALOBART SOLER, MERITXELL 
AFA ESTEL (sector 
AFA) x     

19 GARCIA PACHECO, LORENA 
AFA  LA SÍNIA  
CONVIDADA       

20 GARRIDO BUJARDON, LUIS 

PROFESSOR  
L'ALZINA (sector 
professorat) x     

21 GIL PÉREZ, LIDIA 

PROFESSORA 
CASTELL CIURÓ 
(sector 
professorat)       

22 GRAELLS JUANÓS, RAMON 

DIRECTOR BERNAT 
EL FERRER (sector 
direccions) x     

23 LARA FERNÁNDEZ, JOANA 

DIRECTORA 
CASTELL CIURÓ 
(sector direccions) x     

24 LAYOLA ARÉVALO, NOEMÍ  

PARES/MARES 
EBM LA TRACA 
(sector famílies)  x     

25 
LINARES MARTINEZ, MIGUEL 
ANGEL 

UGT (sector 
sindicats 
professorat)        

26 LLOP CASAMADA, NÚRIA 

PARES/MARES 
PARE MANYANET 
(sector famílies)  x     

27 MADORELL COLOMINA, CARME MEMBRE DEL PLE     x 

28 MORILLO ARAGONÈS, ORIOL 
DIRECTOR LA SÍNIA 
(sector direccions)     x 

29 MUÑOZ  PANIAGUA, VANESA 
DIRECTORA  ESTEL 
(sector direccions) x     

30 OBIOLS CIRERA, XAVI 

DIRECTOR JM 
MADORELL 
CONVIDAT x     

31 PAZ PENCHE, XAVI PRESIDENT x     

32 PELLICER PINTADO. OLGA 

DIRECTORA EBM 
LA TRACA 
CONVIDADA x     
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33 PIÑA CANALS, MONTSERRAT 

DIRECTORA EBM 
EL RODÓ (altres 
representants)  x     

34 PINYOL PUIGMARTÍ, ROSA MARIA 

DIRECTORA  EL 
PALAU 
CONVIDADA x     

35 PUIGGARÍ TROYANO, JOSEP M. MEMBRE DEL PLE     x 

36 RAMIS LLANERAS, JOSEP MIQUEL 

DIRECTOR CFA 
RAFAEL FARRÉ 
(sector direccions) x     

37 RIUS AMORÓS, DANIEL 

DIRECTOR 
COL·LEGI EL 
VIROLAI (sector 
direccions)  x     

38 ROCA BALASCH, MARTA 

DIRECTORA EBM 
EL MOLÍ 
CONVIDADA x     

39 RODRÍGUEZ ESCOBEDO, ISAAC 

AMPA LLUIS DE 
REQUESENS 
(sector AFA) x     

40 ROVIRA SALES, BLANCA ROSA 

DIRECTORA LL. 
REQUESENS 
CONVIDADA x     

41 SEBASTIAN PERRUCA, ISABEL 

PARES/MARES  
MADORELL (sector 
famílies) x     

42 SURIÀ I LLOPART, AINA 
AMPA LA SÍNIA 
(sector AFA) x     

43 T-FIGUERAS, NEUS 

ASSAMBLEA 
GROGA 
CONVIDADA x     

44 VILA RALLO, BERTA 

PARES/MARES LA 
TRACA (sector 
famílies) x     

46 VIVES PARÉS, LAIA 

PROFESSORA LA 
SÍNIA (sector 
professorat)        

47 OLIAS, SORAYA 
Acompanyant 
Virolai       

48 MIQUEL , ENGRÀCIA 

Cd Can Santoi 
/Xarxa Escola i 
Territori x     
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49 DOMINGO, FRANCESC 
Xarxa Escola i 
Territori       

52 TIENDAS, VANESA 
Administrativa 
OME x     

53 ZUBIAGA RIVERA, KARINA Tècnica Educació x     

 

 

 

Ordre del dia 

1. Aprovació de l’acta del darrer Consell Escolar Municipal del dia 10/11/2022 

2. Fundació Joan Petit (Joan Torner, representant Fundació i Oriol Àvila, president del 

Club d’Hoquei Molins)  

3. Devolució de la primera sessió de treball de la Comissió de renovació del Reglament 

Règim Intern del CEM (Raquel Moreno, consultora D-CAS) 

4. Informació sobre l’estat de la preinscripció escolar de la 2ª etapa d’Educació Infantil, 

Educació Primària i ESO pel curs 2023-2024 

5. Internalització del servei Escoles Bressols Municipals 

6. Ampliació Escola Bressol Municipal La Traca 

7. Reunió traspàs Escoles Bressols Municipals i d’Educació Primària  

8. Creació comissions i grups motors - Comissió Planificació - Grup motor Consell 

Formació Professional 

9. Torn obert d’intervencions 

 

Desenvolupament de la sessió 

 

En modalitat presencial, essent les 18:07 hores del dia 15 de març de 2023 i prèvia convocatòria, es 
reuneixen les persones anteriorment citades.  

 

1.- Aprovació de l’acta del darrer Consell Escolar Municipal del dia 10/11/2022 

Gemma Castellví comenta una esmena referent a la demanda de l’Aina Surià sobre les dades dels 
ajuts i conèixer el nombre d’alumnat beneficiari, així com el nombre de famílies beneficiàries de 
les bonificacions i el percentatge que suposen respecte al total de famílies de l’EMM.  

Es comenten les següents dades:  

El passat curs 21-22 el vam acabar amb 63 alumnes bonificats, dels quals: 
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BONIFICACIÓ ALUMNES 

Família nombrosa i monoparental 56 

Tarifació social 40% 1 

Tarifació social 75% 6 

 

Atès la possibilitat de matrícula i baixes durant el curs, el nombre d'alumnes bonificats va 
variar d'un mes a un altre. Així doncs, ens vam trobar que a l'inici de curs hi havia 53 alumnes 
bonificats per FN/MP, a mig curs vam arribar als 59 alumnes i al juny vam acabar amb 56 
alumnes. 
El mateix va passar amb les tarifacions socials, fins al mes de desembre hi havia 6 alumnes 
bonificats al 75% i vam acabar el curs amb un alumne més bonificat al 40%. 

 

Els imports totals del curs 21-22 són:  

Família nombrosa i monoparental= 9.314€ 

Tarifació social= 2.835 €  

Descompte per germans a l’escola= 0 € 

 

2. Fundació Joan Petit  

Per tal d’explicar aquest projecte va venir el representant de la Fundació, en Joan Torner, i el 
president d’Hoquei Molins, l’Oriol Àvila.  

Aquest any 2023 Molins de Rei ha estat escollida seu per a la celebració de l'any Joan Petit 
(fundació per la lluita del càncer infantil), que consisteix en realitzar una activitat central el 20 
de maig de 2023 centrada en l'hoquei patins al poliesportiu municipal i diverses activitats 
populars durant la resta de l'any.  

En aquest torneig hi participen entitats d’hoquei d’arreu de Catalunya, els jugadors seran de 
les categories més petites entre 4 i 6 anys.  

Les fons recaptades es destinen, d’una banda, a cobrir les necessitats de les famílies que 
travessen la situació de tenir un fill amb càncer i, d’altra banda, a la recerca del càncer infantil. 

 

3. Devolució de la primera sessió de treball de la Comissió de renovació del Reglament 

Règim Intern del CEM (Raquel Moreno, consultora D-CAS) 
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La Raquel Moreno, tècnica de la consultora D-CAS fa una devolució dels resultats d’aquesta 

primera sessió així com del que està previst fer en les properes sessions. 

 

Es faran dues sessions més on es té previst les següents accions: 

1. S’elaborarà una primera proposta de reglament. Per fer aquesta proposta es té en 

compte com a referència reglaments d’altres municipis com són Mataró, Barberà del 

Vallès i Vilassar de Mar, per veure quins aspectes encaixen a la situació de la nostra 

vila. Es presentarà a la comissió per debatre-la i fer les esmenes que es considerin 

oportunes a l’abril. 

2. Es farà una segona proposta que es tornarà a posar sobre la taula a la segona sessió al 

maig. 

 

Al juliol es té previst presentar aquesta proposta al CEM perquè comenci el procediment 

normatiu d’aprovació (comissió reglaments i Ple municipal).  

 

Els aspectes que es van treballar a la primera sessió de la comissió van ser: 

- El perquè d’un nou reglament: el reglament actual té més de vint anys i és un bon 

moment per actualitzar-lo ja que la visió de l’educació així com d’altres agents que hi 

influencien han canviat. 

- Canviar la mirada i parlar d’un consell educatiu, en comptes d’un consell escolar, que 

impliqui tant l’educació formal com la informal i la no formal i per tant tenir en compte 

altres agents i objectius que fins al moment no s’han tingut en compte. 

- Formes de funcionar que poden ser millorables i que poden ser recollides pel nou 

reglament. 

 

A grans trets els objectius que es marquen per al nou Consell Educatiu Municipal són: 

- Que sigui un espai de seguiment del Pla Educatiu de Vila. 

- Que permeti constituir un element de pressió col·lectiva davant del departament 

d’educació de la Generalitat. 

- Ser un canal de comunicació i col·laboració entre els membres que formen part del 

CEM, per compartir experiències, formes de fer i establir circuits que permetin una 

millor coordinació. 
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- Facilitar la continuïtat i corresponsabilitat de les polítiques educatives i dels agents 

educatius del municipi. 

- Fomentar activitats que millorin la qualitat educativa. 

- Afavorir l’èxit educatiu del municipi. 

- Vetllar pel dret de l’educació al llarg de la vida i per la correcta planificació educativa. 

- Vetllar per la prevenció de l’abandonament escolar. 

- Facilitar la transició escola-treball. 

- Establir un marc de participació i aportacions ciutadanes. 

 

Pel que fa la composició la idea és que més enllà dels agents que ja formen part del actual CEM 

hi hagi també representants del Consell de formació professional de Molins (en procés de 

creació), entitats d’educació en lleure, esportives, culturals i socials. També es proposa la 

participació d’altres agents de l’educació no formal, amb veu però sense vot, que poguessin 

col·laborar amb el consell educatiu en funció del moment i del tema que s’estigui treballant. 

 

Pel que fa al funcionament hem estat parlant de la necessitat de treballar en comissions de 

treball més operatives que permetin desenvolupar projectes més concrets. En aquestes 

comissions de treball no només estarien formades pels membres del consell educatiu sinó per 

altres agents que puguin ser cridats a col·laborar. 

 

Referent a la composició de la comissió del nou reglament, en formen part representants 

d’escoles bressol, representants de famílies, de l’escola bressol, com de primària i secundària, 

també tenim representants de l’Ajuntament, tant a nivell tècnic com a nivell polític, però 

faltaria la participació de l’àmbit escolar, tant de primària com de secundària. Seria molt 

positiu comptar amb un representant ja sigui mestre del CEM o de direcció. Es tractaria 

d’assistir a dues sessions més, sent la següent sessió el 17 d’abril i l’última al maig.  

Es tracta de reunions molt operatives que no suposen una càrrega de feina extra fora 

d’aquestes reunions. Es fa una crida als i les mestres de primària i secundària perquè 

s’afegeixin a la comissió i poder així enriquir el document final que està treballant aquesta 

comissió amb les aportacions de tots els agents implicats. 
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4. Informació sobre l’estat de la preinscripció escolar de la 2ª etapa d’Educació Infantil, 

Educació Primària i ESO pel curs 2023-2024 

 
 
 
ESTAT PREINSCRIPCIÓ PROVISIONAL 23-24 

       EDUCACIÓ INFANTIL I PRIMÀRIA 
         DATA: 15/03/2023 

      
  

     

             anys naixement/curs 2019 2018 2017 
 

2016 2015 2014 2013 2012 2011 
  

GRUPS AUTORITZATS 
EDUCACIÓ 
INFANTIL   EDUCACIÓ PRIMÀRIA TOTAL 

CENTRE EI3 EI4 EI5 TOTAL 1r 2n 3r 4t 5è 6è TOTAL GRAL. 

TOTAL GENERAL 188 5 3 196 5 5 4 5 2 2 23 219 

 

 

PREINSCRIPCIÓ 23-24 
     EDUCACIÓ SECUNDÀRIA OBLIGATÒRIA  

   DATA: 15/03/2023 
     anys naixement/curs 2010 2009 2008 2007 

 

 
ESO 

 CENTRE 1r 2n 3r 4t TOTAL 

TOTAL GENERAL 203 8 6 3 220 

 

 

Es comenta que l’últim dia de preinscripció és el 20 de març i que, per tant, aquestes dades 

poden canviar molt fins a aquesta data. 

 

L’Elisabet Catena, tècnica d’educació, comenta que va assistir a les jornades de portes obertes 

de totes les escoles, fet que li va permetre conèixer amb més profunditat els projectes 

educatius i reconèixer la qualitat educativa dels mateixos. 

 

En referència a la internalització del servei d’Escoles Bressols Municipals i l’ampliació de 

l’escola Bressol Municipal La Traca (punts 5 i 6) es comenta lo següent: 

Respecte a la possible internalització del servei d’Escoles Bressol Municipals i l’ampliació de 

l’Escola Bressol La Traca es fa un breu resum dels antecedents com són la gratuïtat de l’I2 que 

es va anunciar al març de l’any passat. Per tal de minvar les llistes d’espera es van incrementar 
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les ratios per poder donar resposta a la demanda, tot i que s’és conscient que no es tractava 

d’una solució sostenible en el temps. 

Per tant de cara al curs 23-24 hi ha la voluntat de mantenir aquest increment de l’oferta de 

l’any passat a les Llars d’Infants lo que requereix d’un augment de l’oferta d’aquest servei. 

 

S’han començat a fer obres a l’antiga Llar d’Infants del Cargol on es tenia ubicat el servei del 

Trencaclosques, per tal d’incrementar l’oferta de places de Llars d’Infants amb un grup de I1 i 

un grup de I2. 

 

No obstant, aquesta informació no sortirà publicada durant el període de preinscripció perquè 

no es té degudament oficialitzat pel Departament d’Educació de la Generalitat. Es farà l’anunci 

més endavant, quan surtin les llistes d’espera . 

 

Referent a la internalització, es va demanar a la Diputació un suport per tal de fer l’anàlisi 

econòmic i tècnic de la possible internalització de la gestió de les Llars d’Infants que va ser 

denegat. Per aquest motiu es va contractar una empresa que faci l’estudi i avaluació d’aquesta 

opció, les conclusions del qual no es podrà produir per a l’any 2023-2024, donat que cal fer un 

anàlisi que no es podrà acabar en tres mesos.  

 

D’altra banda ja s’ha confirmat, per part de la Generalitat, que de cara al curs vinent no 

s’oferirà gratuïtament l’I1. 

 

La Generalitat de Catalunya va publicar al gener les bases de la convocatòria per als 

Ajuntaments per portar a terme les obres amb l’objectiu d’incrementar l’oferta pública de les 

Llars d’Infants i així cobrir el màxim possible les necessitats de places per a aquest servei.  

Es recorda que no hi ha una universalització del servei i que, per tant, no es té l’obligació ni la 

capacitat de cobrir totes les demandes, tot i que hi ha la voluntat de poder cobrir el màxim 

nombre de demandes possible. 

 

A la intervenció de la Estefania Castillo preguntant si les ràtios augmentarien l’Alcalde va 

respondre que precisament l’augment d’un grup de I1, amb 13 places, i un grup de I2, amb 20 

places, obeeix al propòsit de no augmentar les ràtios a ambdós grups.  
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Una persona pregunta sobre la temporalitat d’aquest estudi que s’ha encarregat. L’alcalde 

explica que a finals del segon trimestre es pot tenir un primer document per parlar-ne. Es 

treballarà aquest estudi al llarg de l’any 2023-2024 perquè pugui ser operatiu el 2024-2025. 

 

La segona pregunta de l’Estefania Castillo es referia a l’import de 1.600€ establerts per la 

Generalitat de Catalunya per garantir la gratuïtat de l’I2. L’Alcalde explica que Molins de Rei va 

ser un dels municipis que va reivindicar, a la comissió que es va formar per la Generalitat i 

entitats municipals, la insuficiència d’aquest import, el mateix que va haver de ser 

complementat amb imports superiors per les altres parts que configuraven el servei.  

La Regidora esmenta també que el servei que entenc la Generalitat que s’ha d’oferir no 

contempla les vetlladores i per tant el cost de comptar amb aquest servei va ser cobert per 

l’Ajuntament. Així també, la Gemma Castellví explica que l’Ajuntament assumeix la despesa 

que representa comptar amb educadores per sobre de la ràtio mínima.  

 

 

7. Reunió traspàs Escoles Bressols Municipals i d’Educació Primària  

 

Es va fer una reunió amb les escoles Bressol i les escoles d’infantil i primària al gener impulsada 

per Inspecció i per l’EAP amb l’objectiu de coordinar de forma més organitzada i pautada el 

traspàs de l’evolució dels alumnes que acaben un cicle i en comencen un de nou.  

La valoració d’aquesta trobada va ser molt bona, va haver-hi molta entesa i es va acordar fer 

una continuïtat de trobades; concertar-se visites entre escoles per conèixer molt millor els 

projectes i millorar la comunicació.  

Un participant intervé demanant el compromís de l’Ajuntament perquè faciliti la participació 

de les Escoles Bressol, ja que en aquella reunió es va concloure que les Escoles Bressol no es 

poden permetre assistir-hi per falta de recursos (personals). 

La Gemma Castellví respon que s’estudiarà aquesta situació. 

La directora de l’escola bressol La Traca intervé per fer palès la importància de continuar fent 

aquestes reunions, les mateixes que han de ser impulsades per la coordinació dels directors i 

directores de les escoles. 
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8. Creació comissions i grups motors - Comissió Planificació - Grup motor Consell 

Formació Professional 

 

Com a demanda de l’Assemblea Groga es proposa la creació d’una comissió de planificació 

convidant a les persones interessades en participar-hi. La segona comissió que es crearà serà  

el grup motor del Consell de Formació Professional. 

 

La comissió de planificació es formarà amb l’objectiu de recopilar i informar sobre les dades de 

preinscripció i distribució dels alumnes a les aules que tenim i traslladar al Departament 

d’Educació de la Generalitat la situació de mancança d’espai als instituts. 

 

El Ramon Graells intervé preguntant si aquestes no eren directament les funcions del Consell 

Escolar Municipal. 

L’Alcalde recorda que en temps passats quan sorgia alguna situació que demanava la 

necessitat d’un estudi més a fons s’assignava aquesta tasca a la comissió de planificació per tal 

de treballar una proposta d’acord en un format més petit i operatiu i després traslladar les 

conclusions al Consell Escolar Municipal per decidir com procedir.  

També es pot treballar des de la Comissió permanent que pot ser ampliada extraordinàriament 

en funció de la temàtica que es toqui i així treballar més àgilment les possibles solucions. 

S’acorda, llavors, recopilar totes les propostes entorn al tema de la manca d’espais dels 

instituts i la possibilitat de l’ús d’aules de les escoles Castell Ciuró i Madorell per tal de 

treballar-les més àgilment a la comissió permanent ampliada, convidant a que hi formin part 

les parts interessades en participar-hi. En cas de necessitat sempre es podrà convocar una 

Comissió Escolar Municipal Extraordinària. 

Referent a la manca d’espais la directora de l’institut Lluís de Requesens, Blanca Rovira, 

informa que estan treballant en la planificació de l’espai per al proper any, per la qual cosa és 

possible que variï  lo que han plantejat aquest any. Encara no pot confirmar la necessitat 

d’espais per a l’any 2023-2024, ja que estan treballant en la possibilitat de recuperar-ne un de 

més. 

 

Pel que fa a l’altra demanda de comissió, a Molins es va acollir una representació d’una 

formació professional dual, en tant actor i promotor es veu la necessitat de crear aquesta 
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comissió com a grup de treball inicial que faci un primer document que es passarà al CEM i 

definir els membres que es considera que han de formar part d’aquesta comissió de Formació 

Professional a Molins de Rei. 

 

El Ramon Graells, director de l’Institut Bernat el Ferrer, comenta que la formació professional 

és cada vegada més integral i que cal establir una comunicació amb l’àrea d’empresa de 

l’Ajuntament, amb l’àrea de formació del SOC, i l’Escola d’Adults. En haver-hi cada vegada més 

oferta de formació per part de diverses entitats, es veu la necessitat d’una coordinació que 

permeti oferir una varietat de formacions diverses evitant la duplicitat de les mateixes. D’altra 

banda la comunicació amb les empreses permetrà conèixer les necessitats d’aquestes per tal 

d’oferir formacions que respongui a necessitats reals i donin els coneixements necessaris que 

facilitin la inserció laboral. 

L’Alcalde comenta la idoneïtat de fer aquesta primera trobada per tal d’enllestir la formació 

d’aquest consell i que pugui estar operatiu i en funcionament per a l’any 2023-2024. 

La Gemma Castellví afegeix que per a la primera trobada estaria be també tractar l’oferta 

existent de cara al curs que ve. Comenta també que es convidarà a agents externs al CEM com 

són les Regidories d’Ocupació i Empresa i d’altres que es considerin adients. 

 

9. Torn obert d’intervencions 

 

El Ramon Graells comenta la necessitat de promocionar les portes obertes de la formació 

postobligatòria (batxillerat i FP). En el cas de l’institut Bernat El Ferrer es farà les portes 

obertes per a la formació professional dissabte 25/03 i per al Batxillerat el dilluns 17/04. A 

l’institut Lluís de Requesens la directora comenta que es faran dimecres 19/04.  

D’altra banda el Ramon Graells comenta també que el 20/04 es farà la presentació del projecte 

d’FP Dumpway, que es fa en col·laboració amb el País Basc. Es tracta d’un projecte creat per 

tres centres, Easo Politeknika, Institut Esteve Terrades i l’Institut Bernat el Ferrer i  que 

consisteix en l’optimizació de rutes de recollida d’escombreries amb contenidors intel·ligents. 

Encara no està definit el lloc on es farà, caldrà valorar quin espai seria el més adequat per 

disponibilitat.  

Per últim el director de l’Institut Bernat el Ferrer comenta que al juny es fa l’entrega dels 

premis Impuls FP. Al Baix Llobregat l’Institut Bernat el Ferrer serà el centre que els atorgarà. 
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També caldrà coordinar-se amb l’Ajuntament per valorar l’espai idoni per realitzar aquest 

esdeveniment. Encara no hi ha data exacta per a la celebració d’aquest acte. 

 

La Regidora informa que aquest curs se celebra el 25é aniversari del PTT i de l’ESO-Sefed al 

juny i al proper curs es farà el 50 aniversari de l’escola d’Adults. 

Es presenta al nou membre de l’equip d’Educació, la Karina Zubiaga, que estarà donant suport 

durant un any a aquest negociat. 

 

En Lluís Garrido, de l’escola l’Alzina, pregunta si es té data del dia de la venda dels productes 

de les cooperatives escolars dins del projecte Queme. S’acorda que enviarà un correu el CEM 

per tal de poder esbrinar aquesta informació i donar-li resposta. Més endavant, a la reunió, la 

Gemma Castellví comenta que encara no hi ha data per la fira cooperativa. 

L’Isaac Rodríguez va comentar que les famílies de l’Institut Bernat el Ferrer li van traslladar la següent 

demanda: L’Ajuntament del Papiol va demanar al Consell Comarcal si podrien enviar un autocar més 

gran perquè més alumnes poguessin traslladar-s’hi a l’institut. La resposta del Consell Comarcal va ser 

que no hi ha problema. Però un autocar més gran es troba amb la dificultat de fer la corva i donar la 

volta. Li van explicar que aparentement es va demanar a l’Ajuntament treure un parell de places 

d’aparcament per tal de deixar més  espai perquè un autocar més gran pugui fer la corva. Li van 

traslladar que l’àrea de l’Ajuntament a qui s’havia sol·licitat aquest requeriment va respondre que no 

era possible. 

En no haver arribat aquesta demanda a Educació, s’acorda que es preguntarà a l’àrea de Mobilitat per 

esbrinar quina va ser la situació. 

 

D’altra banda s’esmenta la facilitat del nou vial per la pujada a l’institut Bernat el Ferrer però les 

dificultats que presenten per anar a l’institut. 

L’alcalde comenta que l’explicació del perquè s’ha fet d’aquesta manera és a causa de l’àmbit vial que 

va pagar la promoció de les Guardioles i que acaba en la Nostra Senyora de Lourdes. Per raons de 

seguretat l’allargament del doble sentit requereix un projecte propi, que no seria menor. Es tractaria 

d’un projecte ambiciós que plantejaria una visió amplia d’aquella zona. Per tant, s’ha de valorar 

treballar un projecte que permeti aquest doble sentit, garantint la seguretat i que les afectacions 

siguin les mínimes possibles.  
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La Neus T-Figueras va intervenir per comentar la importància de fer la comissió de planificació per 

tractar el tema de la manca d’espais als instituts i valorar possibles solucions. 

L’Alcalde recorda que s’ha quedat que es feia una comissió de planificació ampliada amb qui 

estigui interessat en participar-hi per tractar el tema. Tota persona que vulgui participar en 

aquesta comissió ampliada ho pot comunicar. 

D’altra banda, una participant pregunta si es té prevista alguna mesura de climatització de cara al 

tercer trimestre tenint en compte que l’any passat es va fer molt dur l’últim període de classe a 

causa de la calor. Afegeix que es podrien trobar fórmules que ajudin a pal·liar aquesta situació. 

La regidora comenta que l’any passat l’Ajuntament va fer inversions en obres per un import de 

130.000€ tot i no ser l’Ajuntament l’ens a qui correspon fer les despeses d’inversió.  

La regidora comenta també que es té previst posar tendals a les escoles que van demanar-ho. 

Respecte a la demanda de les escoles per posar ventiladors, la regidora explica que és el 

Departament de la Generalitat que ha de fer la regulació d’aquest tema i la corresponent inversió. 

 

L’alcalde comenta que hi ha moltes demandes que superen l’import pressupostat. Recorda que la 

voluntat per part de l’Ajuntament hi és i que ha invertit en els últims 12 anys un millió i mig 

d’euros en els equipaments municipals tot i que no ser la seva competència. S’estudiarà la 

demanda per veure quines alternatives d’actuació podria haver-hi. 

També comenta que aquestes necessitats ja es traslladen al Departament d’Educació a cada 

reunió. 

Malgrat la situació, es valora positivament, que es posin sobre la taula les noves necessitats dels 

equipaments educatius. Sempre s’han tingut criteris que garanteixin la seguretat dels centres, com 

ara els temes d’eficiència energètica que s’han portat a terme. Es fan palès les dos grans 

necessitats actuals en quan a equipament, com són l’ambient acústic de les escoles i la 

climatització. 

 

L’Engràcia Miquel, del Camp Sant Toi explica que s’estan trobant que els porcs senglars entren 

cada dia al camp d’aprenentatge. D’altra banda també comenta la necessitat d’un pas de vianants 
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per no creuar la carretera i demana la insistència per part de l’Ajuntament a la Generalitat de 

Catalunya perquè prengui les mesures del cas. Es pren nota per tal de traslladar aquesta demanda. 

 

L’alcalde, sense més intervencions, conclou la sessió quan són les 20 hores, de la qual, com a 
secretària estenc aquesta acta 

 

 

 

 

 

Elisabet Catena Arcos    Vist i plau 

Secretària del CEM     Xavi Paz Penche 

       Alcalde i President del CEM 

 Molins de Rei, 15 de març de 2023 
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